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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Méltányosság vagy formalitás?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

2014 őszén robbant a Pukler Ábel-ügy . A kisfiú születése után nem sokkal agyvérzést kapott ,
ebből fakadóan orvosi beavatkozás vált szükségessé, ezt azonban a hazai viszonyok közöt t
nem lehetett elvégezni . Az Országos Egészségbiztosítási Pénztár által támogatott operációt
Spanyolországban végezték el, az először decemberre kiírt időpont helyett júliusban . Mivel
addigra nem született döntés a támogatásról, az Országos Egészségbiztosítási Pénztá r
elutasította a támogatási kérelmet.

A vonatkozó 340/2013 . Kormányrendelet részletesen szabályozza a támogatás odaítélésének

szabályait . A 3 . § alapján a támogatás csak akkor vehető igénybe, ha az Országos
Egészségbiztosítási Pénztár már elbírálta a kérelmet . A 15 . § pedig részletesen szabályozza,
az Országos Egészségbiztosítási Pénztár mely döntései ellen lehet fellebbezni .

Ezek a rendelkezések mell őzik a méltányosságot azon tekintetben, hogy nem lehetséges a
támogatás utólagos megítélése, valamint hogy az Országos Egészségbiztosítási Pénztár forma i
hiba miatt hozott elutasító döntését nem lehet megtámadni . Így tehát a jogosult valójában nem
jogosult a támogatásra abban az esetben, ha a mihamarabbi gyógyulás reményében eg y

korábbi időpontban végezteti el a szükséges beavatkozást .



Szükséges-e a Kormányrendelet fent említett azon rendelkezése, amely nagymértékben
korlátozza a jogosult fellebbezési jogát? Szükséges-e, hogy megvonjuk a támogatást attól a
beteg embertő l, aki egy későbbi időpontban akár jogosult lenne rá? Szükséges-e ragaszkodni a
formalitáshoz, ha egy ember egészségéről van szó? Tervezik-e a jogszabály módosításá t
annak érdekében, hogy Pukler Ábeléhoz hasonló esetek többé ne fordulhassanak elő?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . március 25 .

Tisztelettel :

r. L kác~s László György
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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